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-Ett lag men två serier, PK2 och PK3 

-Ledarna blir: Patrik, Jonas, Liam, Mattias, Johan och eventuellt Simon.  

-Att träna och hur du tränar är en viktig för att utvecklas så långt som möjligt.  

-Viktigt att man använder egen vattenflaska och inte lånar någon annans. 

-Om man saknar glasögon till träning får man ej delta i den ”vanliga” träningen med boll. Det kan 

också bli så att man bara får sitta vid sidan av och se hur de andra tränar. 

-Man kan ibland bli kallad till två matcher en helg. Bra om man då deltar på dessa matcher. 

-Under match kommer Powerplay och Boxplay femmor användas vid behov. Man eftersträvar att alla 

ska få spela hela matcher men ibland kan detta leda till att någon spelar får sitta mer. 

-Viktigt att alla utvecklas från sin nivå. Tränarna pratar och försöker utveckla spelarna från sin nivå. 

Detta sker både under match samt under träning. 

-Om man funderingar över något så vill tränarna att man tar detta direkt med dem för att reda upp 

eventuella missförstånd.  

-Vid match så får det max vara 50 åskådare. Detta gäller inte funktionärer. Viktigt också att vi låter 

motståndarlaget få plats som publik. Detta kan leda till att vi inte får plats i hallen. 

-Vid match ska all publik noteras på en lista för att kunna gå tillbaka vid om det sker en 

smittspridning. 

-Vid sjukdom ska man ej vara på plats enligt de rekommendationer som finns från 

Folkhälsomyndigheten. 

-Fika försäljning kommer att ske under match. Förslag: Dricka, Kaffe, Fikabröd(inplastat). 

-Vi har pengar på tre konton idag: ca. 43580+1750+2600kr. Dessa kommer att sättas in på lagets 

konto. Monica och Nanny(tror jag) kommer att vara kassörer.  

-Domarutbildning kommer att ske den. Alla spelare rekommenderas att gå på denna utblidning. 

-Hallåsningsschema kommer: Dokumentet kommer att laddas upp på laget.se så alla kan se när det 

är dags att genomföra sitt pass.  

-Monica fixar schema för sekretariat, även detta laddas upp på laget.se. 

-Oklart om sargvaktsschema ska gälla för både A-lag och U-lag. Mer information och schema för 

detta kommer på laget.se 

-Det diskuterades om ett eventuellt spelarråd. Oklart om detta kommer att införlivas.  

-Räkning för licenser samt medlemsavgift har kommit via laget.se. Viktigt att detta betalas för att 

försäkringar ska gälla men också för att kunna få delta på träning och matcher.  

-Deltagarna på mötet tycker att tränarna gör ett kanonjobb. Om man tycker annat tar man detta 

enskilt med tränargruppen. 
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